

PRODUCT IDENTITY DECLARATION

الإعلان عن هوية المنتج

Manufacturer Name:	DELPLEX	اسم المصنع:
Address:	Zoning de Martinrou	عنوان المصنع:
	Rue du Progrès 8 6220 Fleurus	
Country:	BELGIUM	البلد:
Telephone:	+32 71 81 34 78	رقم هاتف:

Signatory of this document declares that:

الموقع على هذا المستند يقر بأن:

1. Products:

المنتجات:

	CERTIFIED PRODUCT منتج معتمد	NON-CERTIFIED PRODUCT منتج غير معتمد
Description / Designation الوصف / التسمية	Bakery tray Alu Black 300*200*10mm	Bakery tray Alu
Reference / Model Number مرجع / رقم الموديل	ALU3020NO	ANNEX A
Trademark / Manufacturer Name العلامة التجارية / اسم المصنع	ALULINE	ALULINE
Rating / Features تقييم / الميزات	/	/
Other Details / Comments تفاصيل أخرى / تعليقات	/	/
Type النوع	Type 3	Type 3
Category الفئة	FCM	FCM
Technical Regulation اللائحة الفنية	Technical regulation for food safety in tools and appliances used in the kitchen	Technical regulation for food safety in tools and appliances used in the kitchen
Reference Standard / Technical Specifications المعيار المرجعي / المواصفات الفنية	(EC) No 1935/2004, (EU) No 2020/1245 CM Res (2013)9	(EC) No 1935/2004, (EU) No 2020/1245 CM Res (2013)9

are (tick the appropriate case):

(حدد الحالة المناسبة):

- Strictly identical in design (shape, openings, etc.), features, components, materials, manufacturing process, markings except product reference-Brand name/Trademark as specified in this document
متطابق تمامًا في التصميم (الشكل ، الفتحات ، ...) ، الميزات ، المكونات ، المواد ، عملية التصنيع ، العلامات باستثناء إشارة المنتج-العلامة التجارية / العلامة التجارية كما هو محدد في هذا المستند
- Similar and have very minor difference (listed in the field below and with detailed photos) that cannot impact safety of the item (additional study documentation can be provided):
متشابهة ولديها اختلافات بسيطة (مدرجة في الحقل أدناه ومع صور مفصلة) لا يمكن أن تؤثر على سلامة العنصر (يمكن توفير وثائق دراسية إضافية):

Details of all the differences from the certified product تفاصيل جميع الاختلافات عن المنتج المعتمد	
---	--

and have the same level of conformity according to the certificate(s) already provided and hereafter identified:

ويكون لها نفس مستوى المطابقة وفقًا للشهادة (الشهادات) المقدمة بالفعل والمشار إليها فيما يلي:

TYPE OF CERTIFICATE نوع الشهادة	REFERENCE NUMBER رقم المرجع	DATE OF ISSUANCE تاريخ الاصدار

2. The above-mentioned product is conforming with the Saudi Technical Regulation as stated below, and the Saudi Standards attached to the Technical Regulation.
المنتج المذكور أعلاه متوافق مع اللائحة الفنية السعودية كما هو مذكور أدناه ، والمواصفات القياسية السعودية المذكورة باللائحة الفنية
3. We have full understanding of Applicable Documents related to the certification process and to the technical process that are applicable to the request(s) for certification, namely:
- Certification Scheme(s) relevant for the type of certification we are applying for.
- لدينا الفهم الكامل للوثائق القابلة للتطبيق المتعلقة بعملية التصديق والعملية الفنية التي تنطبق على طلب الاعتماد ، وهي:
- جميع مخططات اصدار الشهادات ذات الصلة بنوع الشهادة التي نتقدم للحصول عليها
4. We hold all the current version of the Applicable Documents.
لدينا جميع النسخ الحالية من المستندات والوثائق القابلة للتطبيق.
5. We are not in a position that would present a conflict of interest for VERGER or any its staff and commit to disclose any information immediately in our knowledge that could present a conflict of interest to VERGER.

لسنا في موقف قد يمثل تضاربًا في المصالح بالنسبة لشركة VERGER أو أي من موظفيها ، و نلتزم بالكشف عن أي معلومات على الفور في حدود علمنا أنها يمكن أن تمثل تضاربًا في المصالح لشركة VERGER

By this, we notably commit ourselves to abide by the VERGER Certification Agreement as defined in the *Terms and Conditions* listed on VERGER website, <https://www.verger-group.com/>. The *Terms and Conditions* may be amended, at any time and without prior notice, by VERGER.

وبهذا ، فإننا نلتزم بشكل خاص بالالتزام باتفاقية شهادة VERGER على النحو المحدد في الشروط والأحكام المدرجة على الموقع الإلكتروني ، <https://www.verger-group.com/>

اذ يجوز تعديل الشروط والأحكام ، في أي وقت وبدون إشعار مسبق ، بواسطة VERGER.

Declaration/ اقرار

As the applicant Organization's Authorized Representative, I agree to the above conditions and obligations for certification. I attest that all statements made on the application(s) are correct to the best of my knowledge and belief. I assume responsibility for any damage caused by misinterpretation or incorrect data.

بصفتي الممثل المعتمد للمنظمة المتقدمة للطلب ، أوافق على الشروط والالتزامات المذكورة أعلاه للحصول على الشهادة. أشهد أن جميع البيانات الواردة في الطلب (الطلبات) صحيحة حسب علمي واعتقادي. وأتحمل المسؤولية عن أي ضرر ناتج عن سوء تفسير أو بيانات غير صحيحة.

Date: 22 JUN 2023

التاريخ:

Name:

الاسم:

Title:

العنوان:

Signature:

التوقيع:

And stamp of the

ختم الشركة

Company

del plastic
plex technology

Représentée par Charlotte Deltenre, Administrateur délégué

ANNEX A

ALU3020NO
ALU3020BL
ALU3020_13
ALU4030NO
ALU4030BL
ALU4030_13
ALU6010NO
ALU6010BL
ALU6010_13
ALU6015NO
ALU6015BL
ALU6015_13
ALU6020NO
ALU6020BL
ALU6020_13
ALU6040NO
ALU6040BL
ALU6040_13